

Title (en)
Packaging for floor or ceiling lining

Title (de)
Verpackung für Fußboden- oder Deckenbelag

Title (fr)
Emballage pour revêtement de sol ou de plafond

Publication
EP 2325102 A1 20110525 (DE)

Application
EP 10175779 A 20100908

Priority

- DE 202009015737 U 20091118
- DE 102010034509 A 20100816

Abstract (en)
The packaging set (1) has a panel packet (2) in which panels (2.1) are packaged, and skirting boards (3.1) adapted to the packaged panels. Fastening units (8.1) e.g. clips, rails, screws and nails, are provided for the skirting boards, and the skirting boards are packaged in a board packet (3). The panel packet, the board packet and the fastening units are arranged as a packet arrangement (4) on a common carrier (5) in a combined manner. The carrier comprises a pallet, and the packet arrangement comprises layers (9, 9.1, 9.2) of the panel packet and/or the board packet.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Paneelverpackungsset (1) für Fußboden- oder Deckenbeläge, insbesondere Laminatfußbodenpaneelle, mit mindestens einem Paneelpaket (2), in welchem Paneele (2.1) verpackt sind, und mit an die verpackten Paneele (2.1) angepassten Sockelleisten (3.1) sowie Befestigungsmitteln (8.1) für die Sockelleisten (3.1). Um das Verlegen eines Fußboden- oder Deckenbelags für den Benutzer zu vereinfachen, schlägt die Erfindung vor, dass mindestens ein Leistenpaket (3) vorgesehen ist, in welchem die Sockelleisten (3.1) verpackt sind, wobei das mindestens eine Paneelpaket (2), das mindestens eine Leistenpaket (3) sowie die Befestigungsmittel (8.1) zusammen als Paketanordnung (4) auf einem gemeinsamen Träger (5) angeordnet sind.

IPC 8 full level
B65D 71/00 (2006.01)

CPC (source: EP)
B65D 71/0096 (2013.01)

Citation (applicant)

- DE 102006020619 A1 20071108 - FRITZ EGGER GMBH & CO [AT]
- DE 202009007698 U1 20091001 - KRONOPLUS TECHNICAL AG [CH]

Citation (search report)

- [I] DE 202005020657 U1 20060524 - AKZENTA PANEELE & PROFILE GMBH [DE]
- [A] DE 202008014502 U1 20090212 - FRITZ EGGER GMBH & CO [AT]
- [A] DE 19822339 A1 19991125 - RHEINISCHE WELLAPPENFABRIK [DE]
- [AD] DE 202009007698 U1 20091001 - KRONOPLUS TECHNICAL AG [CH]
- [AD] DE 102006020619 A1 20071108 - FRITZ EGGER GMBH & CO [AT]

Designated contracting state (EPC)
AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)
BA ME RS

DOCDB simple family (publication)
EP 2325102 A1 20110525; EP 2325102 B1 20121121; ES 2397051 T3 20130304; PL 2325102 T3 20130430

DOCDB simple family (application)
EP 10175779 A 20100908; ES 10175779 T 20100908; PL 10175779 T 20100908